
Zápis z 3. jednání výkonného výboru

Hnutí Brontosaurus

13.-14. dubna 2024, Brno

Přítomni: Alena Konečná, Rozálie Jandová, Daniela Syrovátková, Tereza Opravilová,
Martin Kadala, Diana Hájková, Václav Havlíček

Omluveni: Tereza Loučková
Hosté: Dalimil Toman, Josef Dvořáček

Úkoly vzešlé z předchozích jednání
Souhrn aktuálních úkolů
Body k projednání

1) Cíle a kompetence členů a členek VV na rok 2024
2) Hodnocení a odměny
3) Modrý kámen
5) Strategie HB a programová konference
6) Zprávy z ústředí
7) Finanční a nefinanční odměňování zaměstnanců, personální procesy ústředí
9) Podněty od ZČ, RC, vnitřní komunikace
8) Refresh
10) Postoj HB k různým iniciativám, peticím atd.
11) Pověření skupiny na rozdělení dotací MŠMT
12) Zpožděné vyúčtování článků

Úkoly vzešlé z předchozích jednání

Alena Konečná, Rozálie Jandová a Daniela Syrovátková si rozdělí kompetence v
rámci VV a úkolů v jednání s ÚHB a řediteli. TRVÁ
Daniela Syrovátková pošle stávající podklady k Modrému kameni na konferenci VV

a KRKu TRVÁ

Dalimil Toman osloví Pellegrini TRVÁ

Dalimil Toman, Josef Dvořáček a Tereza Opravilová obnoví návštěvy článků a
aktualizují itinerář k návštěvě, nezapomenou jim říct i o oslavách - TRVÁ (k úpravě)

Martin Kadala - udělat článek o vzniku nového ZČ a klubu - tento bod se projedná
na poradě ÚHB TRVÁ

Dalimil Toman ve spolupráci s Veronikou Vlačuhovou vypracují návrh
organizačního pokynu, pošle do VV HB ke komentování, na Valnou hromadu HB



(dále jen VH HB) bod ke směřování mezinárodna v plénu valné hromady TRVÁ (k
úpravě)

Dalimil Toman – zamyšlení nad strategií interní komunikace, udělat k tomu sezení,

přepracovat OP k interní komunikaci atd. TRVÁ

Souhrn aktuálních úkolů

Daniela Syrovátková vypracuje metodiku hodnocení ředitelů (zpětná vazba (z VV
ale hlavně i od zaměstnanců), rozhovory, vhled VV do jejich práce), aby rozhovory
probíhaly každoročně a byly součástí dlouhodobé komunikace.
Alena Konečná pošle hodnotící dotazník na ústředí.
Diana Hájková do RHB zpracuje postup pro organizátory ohledně toho, co dělat,

když jim přijede problémový účastník

Veronika Vlačuhová obvolá a zjistí možnosti ubytování na VH a Programové
setkání
Dalimil Toman a Josef Dvořáček - revidují popisy pozic a výše jejich úvazků
(případně jejich vytvoření) - navýšení úvazku dle míry zodpovědnosti a priority -
termín 10.5.
Daniela Syrovátková, Alena Konečná, Rozálie Jandová, Václav Havlíček -
sestaví dotazník zpětné vazby pro články - odešle se v půlce května

Body k projednání

1) Cíle a kompetence členů a členek VV na rok 2024

Výkonný výbor projednal jednotlivé cíle a kompetence členů VV na rok 2024.

2) Hodnocení a odměny

5. dubna proběhlo hodnotící setkání s řediteli ÚHB

Struktura
- činnosti, kterém se věnují, jak to funguje/nefunguje
- jakou mají vizi do budoucna
- feedback ze zaměstnanců ústředí a z VV

Odměňování místopředsedkyň
- VV projednal možnost odměňování místopředsedů/místopředsedkyň
- Varianta - možnost schválit jednorázové odměny dle aktivity a zátěže
- Potřeba vytvořit organizační pokyn



3) Modrý kámen

Výkonný výbor projednal aktuální situaci ohledně ZČ Modrý kámen

5) Strategie HB a programová konference

Jak prakticky pracovat s vizí HB
Zamyslet se, kam chce HB směřovat dalších 50 let
Možnost spojit s Valnou hromadou 2025
Programové setkání a VH
Dalimil Toman připraví návrh pozvánky - pošle Aleně Konečné ke konzultaci
Zapojení - Dalimil Toman, Alena Konečná, Daniela Syrovátková

6) Zprávy z ústředí

Personální:
● Výběrové řízení k projektu - národní plán obnovy - semináře, středoškolské

programy - 7 zájemců - projekt do konce roku 2025
● Jana Švaříčková končí na projektu - nyní se zpracovávají metodiky

Zpracovávají se výstupy z Konference, připravuje se anotace
Akce brontosaurus - cca 35 akcí, proběhla rozesílka materiálů
Retro akce - chystá se Olympiáda
Příběhy nadšení - udělování cen na Dortu
Dort - finalizuje se cena vstupenek, jsou domluvené další prostory v Telči

Programy:
● Mezinárodní - řeší se workcampy, plánuje se více mezinárodních táborů
● AP - probíhají víkendovky
● APam - probíhají víkendovky
● BRĎO - nová koordinátorka Linda Jiroutová
● Ekostan - ekostany probíhají
● Marketing - Martin Rehuš se vrátil, spolupráce s Janou Makarovou - media, texty -

směrem k Oslavám; žádost v televizi o přehrání spotu
● Středoškoláci - klima program

Kulatý stůl se články - spíše informativní, účastní se většinou aktivní články
VH Zeleného kruhu - volila se nová Rada
Schůzka se skautským institutem - nature law

Schválené předešlé šablony
Nové šablony - podané 8.4. - vztahuje se to k dětem spadajícím pod pobočný spolek;
zjednodušil se systém



Končí SFŽP
Letošní MŠMT - uzávěrka pro články
Stěhování kanceláře - hledá se nový objekt
Projekty - projekt na Zastávku, projekt do Hrušek
Hanka Rosová řeší BIS
Individuální fundraising - Hanka Rosová se zapojila - segmentuje kontakty
Firemní fundraising - etická komise, spolupráce s externisty (Jan Gregor)

7) Finanční a nefinanční odměňování zaměstnanců,

personální procesy ústředí

Výkonný výbor projednal možnosti odměňování zaměstnancům ústředí

9) Podněty od ZČ, RC, vnitřní komunikace

Návrh na pravidelný dotazník zpětné vazby od ZČ, RC, klubů - pošle ústředí
Sestaví ho - Rozálie Jandová, Daniela Syrovátková, Alena Konečná, Václav Havlíček

8) Refresh

Zapojení všech OHB týmů do organizace Refreshe - postupné předávání
Součástí Refreshe bude Rada HB

10) Postoj HB k různým iniciativám, peticím atd.

Podpisy za organizaci - Dalimil Toman, předsedkyně, místopředsedkyně
Možná restrukturalizace sekcí? Téma na valnou?

11) Pověření skupiny na rozdělení dotací MŠMT

Návrh:

VV HB pověřuje skupinu na rozdělení dotací MŠMT ve složení: Martin Kadala, Rozálie
Jandová, Václav Havlíček

PRO: 7 PROTI: 0
Zdrželi se: 0

Návrh byl přijat.



12) Zpožděné vyúčtování článků

Problém s pozdním odevzdáváním vyúčtování
Zpřísnění podmínek - úprava trestných bodů
Sepsat do e-mailu k podávání žádostí důvody proč je potřeba to žádat včas

Zapsala: Rozálie Jandová
Ověřila: Alena Konečná


